



701 Brooks Ave South,
PO Box 677
Thief River Falls, MN 56701-0677
USA

www.digikey.sg
Global Customer Support
800-1011-692

运输方式	DXPR	520	装箱单	1
客户订单号码	PO/34330/SWRAJ			

订货方:
Sold To:

SWRAJ SHAH
SUPREME COMPONENTS INTERNATIONAL PTE LTD
62 JALAN EUNOS
SINGAPORE 419508
SINGAPORE

收货地址:
Ship To:

SWRAJ SHAH
SUPREME COMPONENTS INTERNATIONAL PTE LTD
62 JALAN EUNOS
SINGAPORE 419508
SINGAPORE

发货参考号 87720520

Sales Order:

发货单号 105910104

Invoice:

订单日期 11-Jul-2024

Order Date:

运单追踪号 12-Jul-2024

Document Date:

发货条目数量 1

Shippable Items:

订单已全部发货

THE ORDER IS COMPLETE



订购数量	条目	地点	零件编号/描述	发货数量
Ordered	Line Item	Location	Item Number / Description	Shipped
4000	1		PART: 490-11485-2-ND DESC: CAP CER 0.8PF 50V C0G/NP0 0603 ECCN: EAR99 MFG#: GRM1885C1HR80BA01D HTSUS: 8532.24.0020 MFG: Murata Electronics ROHS3 COMP REACH UNAFFECTED Jun-2023 C00: JAPAN LOT QTY: 4000 DATE CODE: May-2024 LOT CODE: IA4511CF2 QTY:	4000

一般 - WEB ORDER ID: 348808478
General DC WITHIN 2 YEARS

这些商品属美国政府管制产品，经授权仅允许出口至此处指明的最终目的地国家/地区，且仅供此处指定的最终收货人或最终用户使用。除非事先得到美国政府批准或以其他方式获得美国法律法规的授权，否则不得将这些商品以原样或在并入其他商品中后转售、转让或经其他方式处理到任何其他国家/地区，或授权给最终收货人或最终用户以外的任何人。

* These items are controlled by the U.S. Government and authorized for export only to the country of ultimate destination for use by the ultimate consignee or end-user(s) herein identified. They may not be resold, transferred, or otherwise disposed of, to any other country or to any person other than the authorized ultimate consignee or end-user(s), either in their original form or after being incorporated into other items, without first obtaining approval from the U.S. Government or as otherwise authorized by U.S. law and regulations.



87720520, 1, 105910104



701 Brooks Ave South,
PO Box 677
Thief River Falls, MN 56701-0677
USA

www.digikey.sg
Global Customer Support
800-1011-692

运输方式	DXPR	520	装箱单	1
客户订单号码		PO/34330/SWRAJ		

合规证书

上述发货清单中包含的 Digi-Key 或供应商直接发货产品均是从原始制造商购入，或通过制造商的授权分销渠道购买。原始制造商保证所生产的产品符合其规格要求。用于支持其认证的测试报告（化学、物理、电气等）已存档（存于 Digi-Key、供应商或制造商工厂），将根据要求提供。本文件是合格证明，证明此次发货符合 Digi-Key 质量管理体系要求和/或客户与 Digi-Key 达成的采购订单要求。此证明仅对原始客户有效，不得转让。

CERTIFICATE OF COMPLIANCE:

The Digi-Key or supplier direct ship products included in the above shipment were purchased from the original manufacturer or through the manufacturer's authorized distribution. The original manufacturer warrants and certifies that the products they produce meet their specifications. Test reports (chemical, physical, electrical, etc.) supporting their certification are on file (either at Digi-Key, the supplier or in the plant of the manufacturer) and will be made available upon request. This document is evidence of Conformity that this shipment meets the requirements of Digi-Key's Quality Management System and/or Purchase Order requirements agreed on between the customer and Digi-Key. This certification is valid only to the original customer and is not transferable.

Krissy Averill, 客服经理
Krissy Averill, Manager, Customer Service

Contact Customer Service at 10800-1527031 (China Telecom -中国电信) or 10800-8527031 (CNCG-中国网通)

与 Digi-Key Electronics 的所有交易，包括其子公司及/或附属公司，均须遵守 Digi-Key 的使用条款和订购条件，详情请访问 www.digikey.sg。

All transactions with Digi-Key Electronics, including its subsidiaries and/or affiliates, are subject to Digi-Key's Terms of Use and Conditions of Order, available at www.digikey.sg.



87720520, 1, 105910104